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حمله مالک 
نساجى به 

آقامعلم
بعد از انتقادهــای مجيد 
جلالی ســرمربی نســاجی 
از مشــکلات اين باشــگاه، 
صنيعی فــر مالک نســاجی 
گفت: «من  نمی دانم اگر تيم 
ما اين قدر مشــکل دارد که 
آقــای جلالی و دســتيارش 
می گويند، چرا دنبال ماندن 

برای فصل آينده  هستند.»

عشق و انتقام 
تیلور سوییفت 

تیلور سوییفت خواننده و 
ترانه سراى مطرح آمریکایى 
در مصاحبــه جدیــد خود با 
انترتینمنت ویکلى فاش کرده 
که آلبوم شناخته شــده اش 
در  سال 2017 با نام «اعتبار» 
متأثر از عشــق و علاقه اش به 
ســریال «بازى تاج و تخت» 
بوده است. این خواننده گفت 
که همه اپیزودهاى «بازى تاج 
و تخت» را به  صورت پشت  سر 

هم تماشا کرده است.

پرسپولیس 
آماده واگذارى 

است! 
ايــرج عــرب مديرعامل 
پرســپوليس درباره واگذاری 
اين باشــگاه گفت: «تمامی 
اسناد اداری، حقوقی و... آماده 
اســت و  حاضريم در تمامی 
جلسات، مســتندات لازم را 
ارايه کنيم و در هر نشستی با 
قوت حضور خواهيم يافت تا 

اين مهم  به سرانجام برسد.» 

رما همیشه برنده
فیلم ســینمایى «رما» به 
کوارون  آلفونسو  کارگردانى 
با بردن 6 جایزه پیروز مطلق 
ششمین دوره مراسم اهداى 
جوایز پلاتینو در کشورهاى 
اسپانیایى زبان منطقه آمریکا 
شــد. این فیلم پنــج جایزه 
اصلى ازجمله بهترین فیلم 
و بهترین کارگــردان را از آن 

خود کرد.

 

تيم فوتبال سپاهان در هفته بيست ونهم ليگ برتر مقابل پديده مشــهد متوقف شد تا در اين بازی 
حساس و مهم از کسب سه امتياز محروم بماند. در دقيقه ٤ اين مسابقه يک پنالتی به سود تيم پديده اعلام 
شد که مورد اعتراض مجموعه باشگاه سپاهان قرار گرفت و به همين خاطر اين باشگاه روز گذشته نسبت 
به قضاوت داور مسابقه يعنی عليرضا فغانی اعتراض خودش را رسما اعلام کرد. چندی قبل بود که امير 
قلعه نويی بعد از ديدار با پرسپوليس اعلام کرد فغانی را هرگز نمی بخشد و حالا با اعتراض باشگاه سپاهان 

بار ديگر جنگ ديگری را ميان او و فغانی شاهد خواهيم بود. 

جنگ قلعه نویى
و سپاهان

راند دوم!

عکس نوشت

از«ایکس  تصویرى 
لارج» به کارگردانى 
توکلى  محـــسن 
که یــک کمدى-
مایه هاى  با  فانتزى 
موزیکال اســت و  
بــه زودى در گروه 
ایران  ســینمایى 
پـرده خواهد  روى 

رفت.

روز گذشته از عادل فردوســى پور به خاطر داشتن یکى از آثار 
برتر آسیا در جشنواره ایپس توسط کمیته ملى المپیک و شخص 

صالحى امیرى تقدیر شد.

دیروز عکس عیادت زنده یاد بهنام صفوى از مرتضى پاشــایى 
در کوتاه زمانى بعد از اعلام درگذشــت بهنام صفوى در فضاى 

مجازى دست به دست مى شد.

تعدادى از ورزشکاران مدال آور بازى هاى آسیایى و پاراآسیایى 
2018 جاکارتا به ســبب نگرفتن پاداش هاى خود مقابل وزارت 

ورزش تجمع کردند.

تیتربازى
طرح نام مربى بلژیکى و یک پرسش در عرصه ملى

حالا ویلموتس
از کى روش شاخ تر است؟

شهروند| همچنان گمانه زنى ها درباره سرمربى 
تیم ملى ادامه دارد و در فاصله کمتر از یک ماه تا 
برگزارى بازى هاى تدارکاتــى خبرى از معرفى 
رسمى جانشین کى روش نیست. روز گذشته اما 
حضور مارك ویلموتس در تیم ملى ایران به صورت 
جدى مطرح شــد. برخى از رسانه هاى بلژیکى 
مدعى شدند سرمربى سابق تیم ملى کشورشان 
قرار اســت به  زودى هدایت یوزهــاى ایرانى را 
برعهده بگیرد. Voetbalnieuws در این باره 
نوشت: «مارك ویلموتس قرار است تا ساعات آینده 
به عنوان سرمربى تیم ملى فوتبال ایران اعلام شود. 
قرارداد او 1,5 میلیون دلار اســت و قرار است دو 
دستیار بلژیکى نیز با خود به تیم ملى ایران بیاورد.» 
حتى این سایت جواد نکونام را به عنوان دستیار 
ایرانى ویلموتس معرفى کرده اســت. این مربى 
50ساله بلژیکى که سابقه 70 بازى ملى را هم در 
کارنامه دارد، نمى توان یک مربى با کارنامه ضعیف 
دانست. او که سابقه ســرمربیگرى در تیم هایى 
همچون استاندارد لیژ، شالکه و بوردو را دارد، اما 
موفق ترین دوران مربیگرى اش به سابقه 4ساله 
حضور در تیم ملى بلژیک برمى گردد. بلژیکى ها 
با ویلموتس به جام جهانى 2014 صعود کردند 
و تا مرحله یک چهارم نهایــى هم پیش رفتند و 
درنهایت برابر آرژانتین شکست خوردند. از سوى 
دیگر در یورو 2016 نیــز ویلموتس تیمش را تا 
جمع 8 تیم برتر پیش برد و به ولز شگفتى ســاز 
باخت. با وجــود این که نام ایــن مربى بلژیکى 
خیلى جدى بــراى ســرمربیگرى ایران مطرح 
شده و حتى برخى رســانه ها از ورود او طى یکى، 
2روز آینده به تهران خبر دادند، هنوز هیچ منبع 
رسمى از فدراسیون این خبر را تأیید نکرده است. 
گفته مى شود مهدى تاج چند روز قبل در ترکیه 
با نماینده ایران مربى دیدار و توافق کرده اســت. 
طالقانى، عضو هیأت رئیسه فدراسیون در این باره 
مى گوید: «قول دادیم تمامى اسامى اى که مطرح 
مى شود، به بیرون درز پیدا نکند تا پس از رسیدن 
به توافقات کامل با گزینه اصلى شــخص رئیس 
فدراسیون فوتبال به صورت رسمى اطلاع رسانى 
کند. حالا هم نمى توانم بگویم آیا رئیس فدراسیون 
فوتبال با این مربى مذاکره و توافق  کرده است یا 
خیر.» جالب این که طالقانى ادعا کرده سرمربى 

جدید تیم ملى از کى روش بزرگتر است.
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پرسپولیس براى کســب ســومین قهرمانى متوالى در لیگ برتر تنها به یک مســاوى در بازى هفته آخر مقابل 
پارس جنوبى جم احتیاج دارد. با این حال نتایج هفته هاى گذشــته این تیم تا حدودى دلخورى هایى نزد هواداران به 
وجود آورده است. واکنش برانکو به صحبت هاى مجیدى هم یکى دیگر از حاشیه هاى اطراف سرمربى پرسپولیس بود. 
با این حال در این روزها هشتگ برانکو یکى از داغ ترین هشتگ هاى ورزشى در شبکه هاى اجتماعى به ویژه توییتر است.

قبول کنیم تیم برانکو افت فنى داشته و همه مشکلات به خاطر فشردگى مسابقات و خستگى نیست. امیدواریم این 
ضعف ها را دیگر در  سال بعد شاهد نباشیم.

برانکو گفته امکان داره بازیکنانى که قبلا تو پرسپولیس بودن تو نقل وانتقالات به تیم برگردن. فقط امیدوارم فرشاد 
احمدزاده تو بین نفرات برگشتى نباشه. 

برانکو همه چیزش عالیه. فقط هیچ وقت نفهمیدم چرا آن قدر دیر تعویض مى کنه؟
مدت هاست آقاى برانکو آرامش و طمأنینه اى که از وى سراغ داشتیم را ندارد، حتى در اوج مرافعه با کى روش، برانکو از 

صدر قدرت و وقار و آرامش به ذیل نیفتاد. ولى چه شده که حالا جواب فرهاد مجیدى را مى دهد؟
به عنوان یک طرفدار پرسپولیس میگم که فرهاد مجیدى در حد و اندازه هایى نبود که برانکو بخواد جوابشو بده.

دقت کردید تو هجمه هاى اخیر که علیه پرسپولیس راه انداختن اعضاى شرکت پیشکسوتان سکوت اختیار کردن و 
کنار برانکو و تیم مقابل دشمنان قسم خورده پرسپولیس نیستن؟

با این که نباید جواب مجیدى رو مى داد اما حرفش قشــنگ بود:   براى اونها راحت ترین کار حمله به پرسپولیس و 
بهانه جویى است و عادت ندارد به حیاط خانه دیگران چشم بیندازد.

ولى برانکو امسال تو نقل وانتقالات نتونست خیلى موفق باشه. دو سه تا از خریدهایى که داشت، نتونستن کمکى به تیم 
بکنن و مشکلات رو حل کنن. 

چرا گفتیم مخالف حضور نبى در پرسپولیس هستیم؟ چون وقتى خبر پیشنهاد تمدید سه ساله قرارداد با برانکو آمد، او 
اعلام کرد باید یک ساله با این مربى موفق تمدید کنند!

امیدوارم برانکو براى سال بعد دوباره همون پرسپولیس هجومى که فوتبال زیبا بازى مى کرد و نتیجه مى گرفت رو به 
همه ما برگردونه. امسال فوتبال تیم اقتصادى و نتیجه گرا بود.

بعد از ترند شدن هشتگ سلام بر رمضان حالا در شبکه اجتماعی توييتر هشتگ فرزندان رمضان به يکی از ترندهای 
برتر تبديل شده و کاربران توييت های زيادی در اين رابطه منتشر و ديگران را به انجام کارهای خير در اين ماه مبارک 
و کمک به نيازمندان دعوت می  کنند. اين کمپين روز به روز در حال بزرگتر شدن است. گفتنی است بخش مهمی از 

توييت ها هم صحبت هايی است که مردم در قالب توييت با خدا انجام می دهند. 
رمضان فرصت خوبيست که دستگير نيازمندان باشيم!!!

وقتی احساس می کنيم قابل بخشش نيستيم برای شرم و گناهانمان؛به ياد داشته باشيم «خدا می تواند ». ما هم کمی 
بخشنده و مهربان تر باشيم.

پروردگارم! گرچه با روی سياه و قلبی ســياه تر نزد تو می آيم اما تو اين بنده ات را ياری کن تا هرگز از مسير درست 
زندگی خارج نشود.

از خدا می خواهم بهمون کمک کنه، خودمون چقدر به آدمايی که نيازمند هستن کمک می کنيم؟ تو اين ماه رمضان 
کمی بهتر شدن رو تمرين کنيم بد نيست.

خدايا تو آنچنانی که من می خواهم مرا نيز چنان کن که تومی خواهی.
دعای سر سفره افطارمون عاقبت به خيری باشه برای همه. کينه ها رو کنار بذاريم. برگرديم به اون دورانی که بيشتر 

همديگه رو دوست داشتيم.

#فرزندان_رمضان
#  برانکو
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـاى 
سـکونت خود (مثلا پـارك ها 
یـا سـوله هـا) را بـراى مواقع 

کنیـد. شناسـایى  بحرانـى 
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شهروند | وقتى دیروز خبر عجیب وغریب 
فروش میز برنامه نود به یک هندوانه فروشى 
در رباط کریم رسانه اى شد؛ مى شد پیش بینى 
کــرد که این خبــر در اندك زمانــى یکى از 
ترندهاى فضاى مجازى خواهد شــد. اتفاقى 
که خیلــى زود به  وقوع پیوســت. اصل خبر 
باورنکردنــى از این قرار بود کــه «میزى که 
عادل فردوســى پور هر هفته پشت آن برنامه 
نود را اجــرا مى کرد، پــس از تعطیلى برنامه 

به یک پیرمرد هندوانه فروش در رباط کریم فروخته شده؛ و او گفته که این 
میز را از اوراقچى هاى صداوسیما خریده است». خبرى که خیلى زود سیلى 
در فضاى مجازى راه انداخت و واکنش هاى بى شــمارى را موجب شد. این 
ماجرا البته ناراحتى فردوسى پور را باعث شد و او در حضور صالحى امیرى در 
کمیته ملى المپیک با جمله اى طعنه آمیز گفت:   «بهتر است میز برنامه نود را 
از هندوانه فروش بخریم و آن را در موزه ورزش نگهدارى کنیم». طعنه اى که 
اگرچه با لحن شوخى مطرح شد اما نشان داد عادل از این کار بسیار ناراحت 
است. پرویز پرستویى یکى از هنرمندانى بود که در اولین ساعات انتشار این 
خبر به آن واکنش نشــان داد. این بازیگر با انتشار عکس میز عادل نوشت: 
«ملالى نیست چون این میز باز هم به دســت مردم رسیده و بدون  شک از 
آن خوب نگهدارى خواهد شــد». کنایه اى صریح به مدیریت شبکه اى که 
عادل و نود را از کنداکتور خارج کــرد!  در این بین واکنش کیوان کثیریان 

نیز جالب بود. او در کانال تلگرامى اش نوشت: 
«اگر اوراقچى ها میز عادل فردوســى پور در 
برنامه نود را به یک میوه فروش رباط کریمى 
مى فروشند، چه باك. میزى که شاهد همراهى 
با مردم بود بــه دل مردم برگشــت. رویش 
هندوانه مى فروشــند. خیلى هم مفید است. 
آن میز جایش توى آن سازمان نبود. اما آنچه 
مسلم اســت میز مدیریتى مدیر فلان شبکه 
به همین کار هم نمى آید. گویــا میز عادل را 
یکى از مردم خریده تا ترمیمش کند و نگه دارد براى روز بازگشت او. میزها 
هم سرنوشت هاى متفاوتى دارند، مثل صاحبانشان».. . این موضوع کاربران 
عادى را نیز به واکنش هایى گاه تند واداشــت. مثل کاربرى که توییت کرد: 
«میز عادل فردوسى پور در هندوانه فروشى رباط کریم کنار خیابان پیدا شد. 
پیامش اینه که اگه میز ماندنى بود، به بقیه نمى رسید. متاسفانه بازم پیام داره، 
این که ممکنه سال ها زحمت بکشى تا برنامه نود درست کنى، با میلیون ها 
بیننده و یهویى با لودر برن توش مثل آب خوردن، بیننده چه اهمیتى داره؟» 
یا: «این میز حتى توى دست فروشنده هاى جاده رباط کریم هم شناسنامه 
داره و اصالت صاحبش رو یدك میکشه.» برخى نیز البته به  سیاق اکثریت 
همیشه بذله گوى این دیار بنا را گذاشتند بر شوخى: «هندونه اى که رو میز 
100میلیونى عادل فردوسى پور گذاشته میشه، کمتر از کیلویى یه میلیون 

نباید فروخته بشه» یا: «عادل فردوسى پور به شرط چاقو»!

شــهروند| اگر پديــده هفته آخر 
برابر ماشين ســازی متوقف نشــود، 
تراکتورسازی قطعا در گرفتن سهميه 
آسيا با قرار گرفتن در رده پنجم ناکام 
می ماند. تيمی که با جذب ستاره های 
تيم ملی تا چند هفته قبل مدعی جدی 
قهرمانی بود، با افتی فاحش مواجه شد 
تا يک ناکامی بــزرگ را تجربه کند. در 
فصلی که زنــوزی هزينه های زيادی 

را برای موفقيت سرخپوشــان تبريزی از جيبش متحمل شده 
بود، درنهايت به کمترين هدفش يعنی کســب سهميه آسيا هم 

نرسيد.
از همين حالا مالک متمول تراکتورسازی کارش را برای بستن 
يک تيم قدرتمند و احتمــالا دورخيز بــرای قهرمانی در ليگ 
نوزدهم آغاز کرده اســت. در رســانه ها اخباری مبنی بر مذاکره 
زنوزی با رضا قوچان نژاد، مهاجم ســابق تيم ملی که هم اکنون 
در سيدنی استراليا توپ می زند، منتشر شده است.  اين درحالی 
است که شايد کار زنوزی برای حفظ تيم فعلی سخت تر باشد. با 
اين که قرارداد بازيکنانی همچون شــجاعی، دژاگه و حاج صفی 

با تراکتورسازی ٣ ساله بسته شده، اما 
بــا اتفاقات عجيبی کــه در هفته های 
اخير بين آنها و هواداران رخ داده، بعيد 
نيســت که هر کدام ساز جدايی کوک 

کنند.
از ســوی ديگــر گفتــه می شــود 
تراکتورسازان قصد جذب چند بازيکن 
خارجی مطرح و بزرگ را دارند که البته 
هنوز نام آنها رسانه ای نشده و مشخص 
نيست چقدر به کار اين تيم می آيند. مهمترين اتفاق برای فصل 
بعد می تواند تغيير دوباره روی نيمکت تراکتورسازی باشد. جورج 
ليکنز با وجود شروع خوب در ٥ هفته اخير فقط ٢ امتياز به دست 
آورده تا احتمال قطع همکاری او با اين باشگاه تبريزی به  درصد 
بالايی برسد. ليکنز نتوانست تراکتورســازی را به حداقل هدف 
خود برساند و شايد فقط گرفتن ســهميه در هفته آخر با توقف 
پديده و برد تبريزی ها بتواند مربــی بلژيکی را به ماندن در ايران 
اميدوار کند.  بايد ديد تراکتورسازی برای فصل آينده کهکشانی 
بسته می شود يا خير و اين که زنوزی چقدر می تواند تبريزی ها را 

به رويای خود يعنی قهرمانی در ليگ  برتر نزديک کند. 

موج حمایت سلبریتى ها از عادل؛ میزها مى روند اما تو مى مانى
فردوسى پور با طعم شیرین هندوانه

ناکامى در لیگ هجدهم هم زنوزى را دلسرد نکرد
التراکتور و ساخت کهکشان جدید!
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